



# JANUARY NEWSLETTER 2018



Smart Start  
[www.kindersmartstart.com](http://www.kindersmartstart.com)  
[kindersmartstart@hotmail.com](mailto:kindersmartstart@hotmail.com)  
 School Hour: 8:00am-4:30pm  
 Office Hour: 7:30am-5:30pm

## Spring into the new semester!

### Dates to Remember:

New Year Holiday (no school) 元旦假期	1/01
Safety Drill 複合式災害演習	1/03
Fall Semester End 秋季班學期結束	1/05
Spring Semester Starts 春季班學期開學	1/08
International Day 國際日	2/09
Chinese New Year Holiday (no school) 春節連續假期	2/12 - 2/23
Peace Day Holiday (no school) 228 和平紀念日	2/28
Picture Day 團體照拍攝日	3/14

Thank you to all parents and friends who joined us for our wonderful Christmas concert; we hope you enjoyed the show as much as we did. Now, let us focus on our next big event. The Fall Semester is coming close to an end, January 5th. Everyone made so many wonderful memories and had so much laugh. With the Spring Semester starting on January 8<sup>th</sup>, everyone is ready to make newer wonderful

memories.

Few things to keep in mind, our Spring Semester is continuous; there will be no holiday in between. But then, we will have our annual Chinese New Year vacation from February 12<sup>th</sup> to February 23<sup>rd</sup>.

感謝各位於聖誕節表演當天一同與我們欣賞孩子們精彩的演出！小朋友們可愛的表演至今我們還難以忘懷！

接著，讓我們將 2017 年美好回憶封存，一起迎接 2018 年的到來！

本學期秋季班將於 1/5 結束，新學期春季班將在 1/8 號開學。

春節連續假期為 2/12~2/23。



## International Day 國際日

### Little Artists

<u>Headstart</u>	Ansel Lin Abigail Hung
<u>Pre-Nursery</u>	JinEn Tung M.J. Ritter
<u>Nursery</u>	Riley Ho Kei Yasukawa
<u>Preschool</u>	ChenChen Yang Armas Kikoski
<u>Kindergarten</u>	Nonoka Yanagihara Rayden Tu

Date: Friday, February 9th  
 Place: Smart Start

International Day is an in-school event where the kids are able to share about their culture through food and clothing. On that day, parents, please dress your child up

in their country's national costume and have them bring their country's traditional food to share with all classmates with potluck style. We will send out more information closer to the date.

時間：2/9 星期五

地點：校內

我們藉由國際日讓孩子們體驗不同國家的文化！活動當天請為您的孩子穿上代表您國家特色的服裝，並為您的孩子準備一道具有本國特色的餐點與班上小朋友分享！（更多資訊將會擇期公布）



## BEST MANNER

### 最佳禮貌獎

*Congratulations to the  
Best Manner:*

*Headstart: Célestine Farge*

*Pre-Nursery: Avery Lai*

*Nursery: KC Lin*

*Preschool: Haruki Kitano*

*Kindergarten: Alex Parlesak*



A **Big thank you**, Kristina's, Faris's and Armas's family for coming in and doing special activities with the class!

感謝 Kristina 全家人以及 Faris 與 Armas 的媽媽及外婆為孩子們帶來特的聖誕節活動！

**THANKS**

I am so proud of all the hard work all the kids but into preparing for the Christmas concert. It was truly wonderful, everyone did a fantastic job. If you still would like to purchase a DVD, please inform the office as soon as possible. We hope you enjoyed the show!

若您有意願收藏小朋友精彩的聖誕節演出且尚未訂購 DVD，請您盡速與辦公室聯絡！



### Tien Mu Library Trips

#### 天母圖書館日

Preschool 中班: 1/9, 1/23

Kindergarten 大班: 1/10, 1/24

\*No Library Trips in February

\*二月份天母圖書館日暫停

### Wednesday, March 14th

#### Photo Day

#### 3/14 團體照拍攝日

Please save the date! We will be taking class photos of every class. We will pass out more details closer to the date.

請將 3/14 當天保留給我們！當天我們將請專業攝影師為您的孩子拍攝年度相片，時間將近我們將再公布更多相關資訊。